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Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Vice Ordförande DP Simon Eriksson (Utom §6)

Ordförande F6 Oskar Jonsson
Ordförande FnollK Gabriella Hogmalm

Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist

Ordförande FARM Mikael Eriksson

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Oskar Jonsson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Nils Backlund med närvaro och yttranderätt.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alva: Det är okej med mig, mycket denna veckan, både med plugg och i styret,
förberett inför sektoinsmötet. Har bokat in möte med PA, det är nästa onsdag
kl 10 på styretrummet om man vill vara med.
Filip: Mailat och varit på möten, jag har ont i min tand.
Felix: Det är okej med mig, köpte nya bord igår, de kommer snart till Focus.
Kollat på bilkontraktet så den kan lånas ut till GS.
Harald: Bra med mig, jobbar vidare med accesser.
Hedda: Jag mår bra, Mailat och varit på möten.
Andreas: Jag mår bra, varit på möten och mailat.

§4.2 DP Vi mår okej, aspningen är i full gång.

§4.3 F6 Vi mår bra, haft mycket möten. Hade gasque i lördags som gick bra, har aspning
nu och aspgasque nästa lördag.

§4.4 FnollK Det är bra med oss, trötta efter helgen. Nu är det utbildningshelg fredag till
söndag. Har haft möten som gått bra.

§4.5 SNF Vi mår bra, vi ska ha pluggkväll på måndag.

§4.6 Foc Jag och vi mår bra. Det är många som har mycket att göra med annat. Sek-
tionsaktiva bastun var lyckad. Hela 4 deltagare.

§4.7 FARM Det är bra med oss, vi har gjort bra business.
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§5 Proposition – Svenska
animaliska produkter

Nils nämner att han inte håller med om allt som står i propositionen som den
är formulerad just nu. Alva nämner att då han står nämnd i propositionen
så ska han såklart vara nöjd med hur den är formulerad innan vi tar upp
den med hans namn. Mötet diskuterar delarna som Nils inte helt håller med
om. Mötet kommer fram till att då delen om skyddad ursprungsbeteckning
stryks så är både Nils och Styret okej med hur propositionen är formulerad.
Propositionen kommer inte att skrivas om då den i så fall inte hade kunnat
tas upp på styretmötet. Styret kommer att yrka på dessa ändringar under
sektionsmötet.
Beslut: Att under sektionsmötet som styrelse yrka på att stryka undantaget
för skyddad ursprungsbeteckning ur propositionen.

§6 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.

§7 Motioner Vi har bara en. Policyn från valberedningens arbetsgrupp ska vi som styre inte
förbereda motionssvar till då det det inte är en motion. Vi kollar bara på den
från DP om slushmaskin. DP har ett exempel på en slushmaskin. Den kostar
20 890 kr och gällande flyttbarhet så väger den 57 kg. Den borde gå att köra
genom dörrar på en säckkärra eller liknande. Den är 73 cm bred. Den gör 3
gånger 15 liter slush. Det borde räcka till 150 drinkar. Mixkostnad är ungefär
4 kr per drink. Kommitteerna får köpa egen slushmix, finns på snabbgross. 5L
ger 30 L slush, kostar 250 kr. Felix tycker att 25 000 är fine. Det blir lite av
ett ”tvång” att använda den på pubrundan. DP tror att det kan driva folk
som tidigare kommit för jelloshots. Det blir inte någon hyra för att använda
den. Som det står skrivet i motionen så får sektionsmedlemmar använda den.
Dock så är det överflödig som tar hand om den. Det borde funka om vi tar lite
deposition då sektionsmedlemmar använder den och man får betala om man
har sönder den.
Alva yrkar på att vi säger max 25 000 kr och att det åligger DP och inte
överflödig att ta hand om den då överflödig inte är en officiell post.
Beslut: Att yrka på att sektionen köper in en slushmaskin för maximalt 25000
kr som är tillgänglig att nyttjas för all sektionsarrangemang där Djungelpatrul-
len är ansvariga för omhändertagande och skötsel av slushmaskinen.

§8 Verksamhetsplaner Alva anser att det är tight med tid och yrkar därför på att vi bordlägger den
frågan. NollK kommer eventuellt att få nya åligganden ikväll och därför är det
också rimligt att behandla detta på nästa möte.
Beslut: Att bordlägga frågan till nästa möte.

§9 Övriga frågor

§9.1 Meddelanden på
sektionsmötet

Alva nämner att vi som styrelse kan komma med ett meddelande ikväll. just
nu hade vi tänkt nämna hur det går med verksamhetsplanen och påminna om
FUM.

§9.2 Skura styretrummet Mikael har skurat inne på styretrummet. Det var väldigt smutsigt. Man får
skura här inne oftare.

§9.3
Dubbeltsektionsmedlemmskap

Vi har fått en fråga om att få dubbelt sektionsmedlemsskap. Personen har
kollat på stadgarna och sett att man kan ansöka om att bli särskild medlem.
Vi har medlemmar som har två medlemskap så det är okej. Hon måste vara
medlem i chalmersstudentkår. Det måste också tas upp på ett sektionsmöte.

§9.4 Brist på kastruller och
bläck

NollK har tillsammans F6 kollat på vad som kan göras bättre till nästa mot-
tagning och kommit fram till att det är brist på stora kastruller och bläck. Det
har försvunnit många stora kastruller från F så de borde märkas i framtiden.
De tar dock väldigt mycket plats. Felix kollar på detta.
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§9.5 Buren är kaos Den måste städas. Det kommer troligen tas tag i efter tentorna.

§9.6 Grovsopen Vi har inte tillgång till den längre. Det har varit snack om en gemensam contai-
nerdag en gång per läsperiod. Detta får vi ta någon gång då Filip är tillbaka.

§10 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 13:03!
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